



Date: 17 January 2021

التاريخ: 17 يناير 2021

Mr. Hamad Abdulla Al Ali
Acting Head of Listed Companies Affairs Department
Abu Dhabi Securities Exchange
PO Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السيد/ حمد عبد الله العلي
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة بالإنابة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
صندوق بريد 54500
أبوظبي، الإمارات العربية المتحدة

Greetings,

تحية طيبة وبعد،

Notice is hereby given that the Board of Directors of Abu Dhabi National Oil Company for Distribution PJSC (the 'Company') held its meeting on Sunday, 17 January 2021, at 2:00 p.m. via video conference, and discussed general business matters related to the Company and its wholly owned subsidiary, ADNOC Distribution Global Company LLC (the 'Subsidiary'). During the meeting, the Board approved the new appointments for the board and General Manager position of the Subsidiary.

نحيط عنايتكم علماً بأن مجلس إدارة شركة بترول أبوظبي الوطنية للتوزيع ش.م.ع. ('الشركة') قد عقد اجتماعه يوم الأحد الموافق 17 يناير 2021 في تمام الساعة 2:00 ظهراً باستخدام خاصية الاتصال المرئي، وناقش مسائل عامة متعلقة بأعمال الشركة والشركة التابعة المملوكة بالكامل لها، أدنوك الدولية للتوزيع ذ.م.م. ('الشركة التابعة'). وقد وافق مجلس الإدارة خلال الاجتماع على تعيينات جديدة في مجلس الإدارة وفي منصب المدير العام للشركة التابعة.

مع فائق الاحترام والتقدير،

Best regards,

بن هينيسي
المستشار القانوني وسكرتير مجلس الإدارة
Ben Hennessy
General Counsel & Corporate Secretary